## 圣奥总部

中国·杭州市钱江新城市民街 200 号圣奥中央商务大厦

#### Headquarters

Sunon Central Business Building, No.200 Citizen Street, Qianjiang CBD, Hangzhou, Zhejiang, China TEL: +86 571 88166666 +86 571 87171168 PC: 310020

## 萧山生产基地

中国·杭州市萧山经济技术开发区宁东路 35 号

## Xiaoshan Manufacturing Base

No.35 Ningdong Road, Xiaoshan Eco&Tech Zone, Hangzhou, Zhejiang, China TEL: +86 571 82833568 PC: 311200

## 海宁生产基地

中国浙江省海宁市尖山新区安仁路6号

Haining Manufacturing Base
No.6 Anren Road, Jianshan New Area, Haining, Zhejiang, China
TEL: +86 573 87800900 PC: 314415















UU | UD | UC 悠 优 悠 蒂



02





如你所见,它像开心果, 又像张大嘴对着你微笑。 U字母外形,是悠闲的外表。

The U-shaped contour offers an idyllic scene. Its shape looks like a pistachio, or a mouth wide open, laughing out loud.





# 45°切面,斜切的艺术

利落的斜切边形,坐背连续流畅, 三指宽度 45°切面,肘部支撑更柔软, 藏针工艺隐匿线迹,勾勒立体轮廓。

## 45-degree Section: Art of Beveling

Clean beveled edge makes the seat and back more harmoniously unified. The 45-degree section of three fingerbreadth offers softer support for your elbows. The hidden stitching technique helps hide thread, sketching its stereoscopic contour.

# 双抱枕,默契互动 100%

坐沙发,最关键的是有默契。 10cm 厚度的鹅卵石形, 一个靠枕,一个抱枕, 互动中获得灵感,畅聊中增加趣味。

# Double Sofa Pillows for 100% Interactivity

The two cobble-shaped pillows of 10cm width, one for leaning and one for holding, spark inspiration during interactivity and add joy to any conversation.









一束盆景增添洽谈的青春气, 两杯热咖啡总能拉近你我的距离。

One potted plant on the table livens up the space, and two cups of coffee make us closer.



# 谈笑风生中,自由言说新潮流趋势……

Talk freely about the new trend on U series...





# 水墨情话,莫奈印象派

如若纯色是留白,

水墨便是莫奈笔下的印象派情话。 黑白是夜色下的《水上景色》,安然静雅; 墨绿是春光里的《日出印象》,自然生机。 跟随视觉无穷想象,彰显空间艺术品位。

## Monet's Impressionism tells the story

Sitting in UC, feel Monet's impressionism.

Black and white U series is Monet's Water Lilies, quiet and elegant, while blackish green U series is Monet's Impression, Sunrise, natural and lively. With such sight in your eyes, you could free your imagination, and artistic taste for space is naturally revealed.



# 一体成型钢脚,便捷拆装

钢制细管脚,诠释极简风格, 120°张力,坐躺式体验, 简易 4 颗螺丝,锁牢椅座,手工易拆装。

#### One-piece Steel Leg, Assembleor Disassemble at Your Convenience

With fine tubular steel leg and 120-degree slant angle, comfort is assured. There are only 4 screws for fixing the legs, making it easier to assemble and disassemble.



23

